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Ärende Protokoll Årsmöte PRO Grums  

Datum 2024-02-26  
   

 

  
1. Mötets öppnande Ordförande Sune Ingman hälsade alla välkomna och förklarade mötet för 

öppnat.  
  
2. Parentation En tyst minut hölls för de 14 medlemmar som lämnat oss och gått ur tiden 

under 2023. 
  
3. Dagordning Förslag till dagordning godkändes. 
  
4. Val av 

mötesfunktionärer 
Inge Carlsson valdes till mötesordförande och till sekreterare valdes 
Mai Freundt. 

   

5. Val av justerare Till att justera dagens protokoll valdes Gert Lind 
  
6. Verksamhets-

berättelse 
Mycket aktiv förening. 
 
Ordförande läste rubrikerna i verksamhetsberättelsen 2023 

- Styrelsemöten 
- Medlemsmöten 
- KPR-Råd 
- Samorganisation 
- Friskvård – Bowling och Boule 
- Öppet Hus-verksamhet 
- Studieverksamhet 
- Lotteriverksamhet – Topp i Värmland 
- Dansverksamhet – Topp i Värmland 
- Planeringsverksamhet 
- Resekommitté 
- Festkommitté 
- Representation 
- Kommentar till resultatet 
- Medlemsutveckling 
- Slutord verksamhetsberättelsen 

 
”Styrelsen PRO Grums överlämnar härmed ett sammandrag över 2023 
års verksamhet.  
 
När det gäller 2023 har det varit ett år som känts ganska tungt. 
Naturligtvis beroende på det som varit tidigare under åren. Alla har jobbat 
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för att komma till rätta med det som föreningar står för, när det gäller att 
aktivera våra medlemmar på bästa sätt. 
 
Vi har lyckats genomföra våra styrelsemöten och medlemsträffar. 
Tisdags- och torsdagsträffarna har kunnat genomföras. Dock finns 
förhoppning om att fler ska delta vid dessa träffar. 
 
Lotteriverksamheten har fungerat helt perfekt tack vare Lars-Erik. 
 
Samarbete med andra föreningar är att föredra, framför allt när det gäller 
resor, men även vid andra aktiviteter. Samarbetet med kommunen har 
fungerat bra, främst via KPR. 
 
Danserna varannan onsdag har fungerat även om vi hoppas på större 
uppslutning under 2024. Joel, Lillian och deras grupper fungerar mycket 
bra 
 
Ett stort tack till PAPPERS avd 96 Gruvön och Grums Kommun för deras 
bidrag till vår förening 
 
Vi önskar alla våra medlemmar och övriga pensionärer en god hälsa och 
ett aktivt deltagande vid våra kommande verksamheter under 2024.” 

 
Verksamheten godkändes och lades till handlingarna. 

  
7. Ekonomisk 

berättelse 
2023 blev ett tufft år ekonomiskt för vår förening. Året började med ett 
underskott i finanserna, delvis beroende på sviterna efter pandemin. 
 
Inkomsterna täckte inte våra utgifter, då verksamheten måste fortgå. 
 
Med en stram ekonomisk budget och inkomster från PRO-danserna, 
lotteriverksamheten samt bidrag från PAPPERS avd 96 och Grums 
Kommun klarade vi av att få ekonomin i balans.  
 
Den ekonomiska berättelsen godkändes och lades till handlingarna.  
 
Margareta Forsberg presenterade resultatrapport för 2023. Störst inkomst 
från danser och lotterier. Totalt plus-resultat. Godkändes. Bilaga 1 

  
8. Revisorernas 

berättelse 
Revisorerna beviljar ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter för den tid som 
revisionen omfattar. Revisionsberättelsen godkändes och lades till 
handlingarna. Bilaga 2 
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9. Val av styrelse, 

revisorer och 
valberedning 

Årsmötet valde nedanstående ledamöter 
 

- Kassör 2 år Leif Starck 
- Sekreterare 2 år Mai Freundt 
- Ledamot 2 år  
- Ersättare 1 år Ingela Johansson 
- Ersättare 1 år Lillian Emanuelsson 
- Ersättare 1 år Maj-Lis Hult 
- Ersättare 1 år 
 
Revisorer 
- Ordinarie 2 år Frank Lassen 
- Suppleant 1 år     Sven-Erik Johansson 
 
Valberedning 1 år Styrelsen utser valberedning  

 
Ombud till distriktets års- och höstmöte utsågs ordförande, kassör och 
sekreterare. 

- Ledamot och ersättare utses vid konstitueringsmötet. 
  
10. Arvoden 

Resor 
Inga arvoden delas ut i styrelsen  
 
Det utgår reseersättning enligt Skatteverkets rekommendationer. 

  
11. Avtackningar - 

Förtjänsttecken 
Margareta Alm tackades av, då hon valt att avsluta sina uppdrag i 
styrelsen. Även Kjell Höök har valt att avsluta sitt uppdrag i styrelsen och 
kommer att tackas av senare, då han inte hade möjlighet att delta vid 
dagens möte. 
 
Pia Jahnsson-Bock, Leif Arvidsson och Göran Carlzon tilldelades PROs 
förtjänsttecken, som tack för fem års aktivt arbete i föreningen. Ytterligare 
två förtjänsttecken kommer att utdelas till Tor Teige och Holger 
Gunnarsson, vilka inte hade möjlighet att delta vid utdelningen. 

  
12. Avslutning Ordförandena Inge Carlsson tackade alla för deltagande vid dagens möte 

för Grums PRO och avslutade mötet. 
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Protokoll Bilaga 1 

Grums Datum  
Handläggare 2024-02-26  
Mai Freundt   

 

 

 



 

Protokoll Bilaga 2 

Grums Datum  
Handläggare 2024-02-26  
Mai Freundt   

 

 

 


